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PROTOKÓŁ Nr V/15 
z obrad V sesji  

Rady Miejskiej w Pyrzycach  
z dnia 26 lutego 2015 r. 

 
godzina rozpoczęcia - 13:00; 
godzina zakończenia – 14:05; 

 

Do punktu 1 porządku 
       Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 
 

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Otwieram obrady V sesji Rady Miejskiej 
w Pyrzycach zwołanej na dzień 26 lutego 2015 r. godz. 13:00.  
Bardzo serdecznie witam Państwa Radnych, Panią Burmistrz, Pana Zastępcę 
Burmistrza, Pana Starostę, kierowników jednostek, kierowników wydziałów, 
Sołtysów Gminy Pyrzyce, gratuluję tym, którzy w ostatnim czasie między sesyjnym 
zostali Sołtysami i tym, którzy zostali na następną kadencję również i tym, którzy po 
raz pierwszy będą pełnić tą funkcję. 
  Na podstawie listy obecności stwierdzam, że na 15-stu radnych, obecnych jest 
15, co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
 Lista obecności radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu; 
 Lista obecności sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu; 
 Lista obecności dyrektorów szkół i przedszkoli stanowi zał. Nr 3 do protokołu; 
 Lista obecności dyrektorów spółek i jednostek stanowi zał. Nr 4 do protokołu; 
 Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. Nr 5 do protokołu. 
 

Do punktu 2 porządku 
 Zgłaszanie zmian do porządku obrad. 
 
Porządek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Zwróciła się z prośbą o wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyboru delegatów do Stowarzyszenia 
Gmin Polskich Euroregionu Pomerania na czas trwania kadencji samorządu 2014 – 
2018 (Druk Nr 33/15). 
 
Nie wniesiono więcej zmian do porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie porządek obrad wraz 
z propozycją wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
wyboru delegatów do Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania na 
czas trwania kadencji samorządu 2014 – 2018 (Druk Nr 33/15). 
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Wynik głosowania:  
Stan Radnych na sali – 15; za – 15; przeciw – 0; wstrzymało się -0;  

Projekt uchwały został wprowadzony jako punkt 14 porządku, a kolejne punkty 
przesuną się: 14 staje się 15, 15 staje się 16, 16 staje się 17. 
 
Porządek po zmianach stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 

Do punktu 3 porządku 
 Przyjęcie protokołu z obrad IV Sesji Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poinformował, że protokół był wyłożony do 
wglądu w Biurze Rady. 
 
Nie wniesiono uwag do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 
z obrad IV sesji Rady Miejskiej. 
 

Wynik głosowania:  
Stan Radnych na sali – 15; za – 15; przeciw – 0; wstrzymało się -0;  

Protokół został przyjęty. 

 
Do punktu 4 porządku 
 Zapytania, interpelacje radnych (na piśmie). 
 
Radny Jerzy Wroński – Pani Burmistrz, zabieram głos w imieniu mieszkańców 
miejscowości Mechowo, ponieważ było zebranie w Mechowie i mieszkańcy 
dopytywali się o remont sali wiejskiej w Mechowie. W budżecie zostało 
zabezpieczone 400.000 zł w związku z powyższym zapytuję, czy wiosną rozpoczną 
się prace związane z remontem świetlicy w Mechowie? 
 
Radna Małgorzata Piotrowska – Na Komisji Budżetu złożyłam zapytanie – prośbę 
o uaktualnienie informacji na BIP-ie, dotyczyło to konkretnego zarządzenia, 
w związku z tym, że w ciągu tych dwóch dni ta informacja nie wpadła, wiec jakby 
ponawiam informację o tym i prośbę o to, żeby uaktualnić BIP, chyba niektóre 
pozycje pamiętają 2006 r., ważne jest, żeby w tych zarządzeniach pamiętać 
o załącznikach do zarządzeń, jeśli takie występują.  
 Pani Burmistrz są zarządzenia o zmianach w budżecie w 2015 r., pojawiają się 
pozycje – odsetki od dotacji lub płatności wykorzystane niezgodnie 
z przeznaczeniem lub wykorzystanie z naruszeniem przepisów, chciałabym 
wiedzieć, czego dotyczą i ewentualnie czy czekają nas jeszcze jakieś rzeczy, bo 
rozumiem, że to nie są z tego roku, ale czego dotyczą i czy czekają nas jeszcze jakieś 
inne odsetki, kary od tych wniosków, które mieliśmy złożone. (Interpelacje na piśmie 
stanowią załącznik Nr 8 do protokołu). 
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Radny Wojciech Łubiarz – Chciałbym zapytać Panią Burmistrz, a dokładniej 
mieszkańcy Podgrodzia (na pewno czytała Pani od nich pismo dotyczące drogi) 
i chciałbym prosić, aby teraz na sesji Pani wyjaśniła, jaka jest sytuacja, wiemy że jest 
ciężko, ale mieszkańcy domagają się, żeby uzyskać odpowiedź na temat remontu ich 
drogi, ponieważ czekają na niego już dosyć długo. Oprócz tego dostałem od nich 
również pismo, w którym pytają o lampy (oświetlenie uliczne) obiecane już od wielu 
lat, są to 3 lampy między domami nr 4 – 2A. Mam również od nich pismo, które 
zostało podpisane przez Panią Marzenę jako zastępcę Burmistrz i mają tu obiecane, 
że w roku 2015 te lampy będą stały. 
Chciałbym jeszcze powrócić do tego Mechowa, ponieważ wiemy od Pana Burmistrza 
Betyny, że był złożony wniosek, ale ten wniosek został odrzucony, mieszkańcy 
chcieliby wiedzieć, dlaczego został odrzucony i czy będzie ponownie złożony? 
  
Nie zgłoszono więcej zapytań i interpelacji. 
  

Do punktu 5 porządku 
 Informacja z bieżącej działalności Burmistrza Pyrzyc. 
 
Kalendarz spotkań Burmistrza Pyrzyc od dnia 30 stycznia 2015 r. do 20 lutego 2015 r. 
stanowi załącznik Nr 9 do protokołu.  
 
Radny Jerzy Wroński – Pani Burmistrz, w punkcie 16 spotkanie z rolnikami 
i dyrektorem ANR, chciałbym się dowiedzieć w związku z tym, że Komisja 
Rolnictwa również uczestniczyła w tych strajkach rolników, w związku 
z powyższym chciałbym się dowiedzieć Pni Burmistrz, czy zostały wypracowane 
jakieś wspólne wnioski, żeby pomóc tym rolnikom, żeby te grunty rolne jednak 
przeszły w ręce naszych rolników, Polskich rolników, aby nie oddać w ręce 
obcokrajowców? 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Tak, odbyło się takie spotkanie 
z inicjatywy Komitetu Protestacyjnego, razem z Panem Dyrektorem Zborowskim, ja 
wyraziłam zgodę, żeby takie spotkanie odbyło się u nas w Gminie i takie spotkanie 
się odbyło. Rolnicy przedstawili swoje postulaty, które zostały też przedstawione do 
opinii publicznej, jak również przesłane Pani Premier. Na tym spotkaniu padały 
pytania od rolników do Pana Dyrektora Agencji, to były takie indywidualne sprawy, 
jak również dotyczyły postulatów, Pan Dyrektor odpowiadał na te pytania. Czy po 
za tym były jakieś inne wnioski? Nie było żadnych innych postulatów oprócz tych, 
które znane są nam wszystkim ogólnie. Takie spotkanie może jeszcze odbędzie się 
z Panem Dyrektorem Agencji w miesiącu marcu, także jeżeli będę maiła jeszcze 
jakieś inne informacje na ten temat, to na pewno Państwu przekażę, na ten moment, 
po za tym o czym my wszyscy wiemy nic innego nie zapadło.  
 
Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji. 
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Do punktu 6 porządku  
 Informacja Burmistrza za 2014 rok na temat obciążenia budżetu 
Gminy z tytułu zaciągniętych kredytów, pożyczek i obligacji 
w kontekście zgodności z obowiązującymi przepisami (Druk Nr 
27/15). 
 
Informacja stanowi załącznik Nr 10 do protokołu.  
 
Skarbnik Gminy – Danuta Bartków – Informacja przedstawiona przeze mnie dość 
szczegółowo na poszczególnych komisjach odnośnie zadłużenia na 31 grudnia 
2014r., dziś mówię, że są dane ostateczne, bo na moment sporządzenia tej informacji 
nie były wysłane jeszcze sprawozdania, były w toku, więc to, co jest zapisane 
w księgach rachunkowych daje pełny obraz łącznego zadłużenia długu Gminy 
w stosunku do wykonanych dochodów - 20.151.300 zł to są łączne zobowiązania, na 
to składa się kwota z obligacji 20.134.000 zł i zobowiązania wymagalne 17.300 zł, jest 
to kapitał. Zobowiązanie wymagalne dotyczy przedsiębiorstwa mieszkaniowego, 
które jest w upadłości likwidacyjnej, czekamy na zakończenie i rozliczenie sprawy. 
 
Opinia stałej komisji Rady: 

- K. Budżetu – opinia stanowi załącznik Nr 11 do protokołu, 
 
Przewodniczący K. Budżetu – Mariusz Majak – Komisja Budżetu w dniu 24 lutego 
pracowała nad tym zagadnieniem dość szczegółowo, zapoznała się z przedstawioną 
Radnym informacją, dosyć żywa dyskusja była w tym zakresie, dodatkowe pytania 
zadawali członkowie komisji Pani Skarbnik, czy obecnemu panu Burmistrzowi na 
komisji. Komisja pozytywnie opiniuje przedstawiona informację na temat obciążenia 
budżetu Gminy z tytułu zaciągniętych kredytów, pożyczek i obligacji w kontekście 
zgodności z obowiązującymi przepisami. 
 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 

Do punktu 7 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych 
komisji rady (Druk Nr 28/15). 
  
Projekt uchwały (Druk Nr 23/15) stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 
 
Plany pracy stałych komisji Rady: 

1) K. Rewizyjnej - plan pracy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu, 
2) K. Budżetu – plan pracy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu, 
3) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych – plan pracy stanowi 

załącznik Nr 15 do protokołu, 
4) K. Rolnictwa i Ekologii – plan pracy stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 
 

Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
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Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie projektu 
uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji rady (Druk Nr 
28/15). 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 15; za -15, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Uchwała Nr V/27/15 stanowi załącznik Nr 17 do protokołu.  
 

Do punktu 8 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr LVI/463/09 
Rady Miejskiej w Pyrzycach z dnia 30 grudnia 2009 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę w drodze przetargu 
ograniczonego, nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej 
w ewidencji gruntów jako działka nr 66/16 położona w obrębie 
geodezyjnym numer 1 miasta Pyrzyce (Druk Nr 26/15). 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 18 do protokołu. 
 
Kierownik Wydziału NiR – Dorota Grzybowska – Przedkładany projekt uchwały 
pod dzisiejsze obrady pełni funkcję stricte porządkową, ponieważ uchwała ta została 
wykonana poprzez zawarcie umowy z firmą DENERGO Sp. z o.o., która następnie 
wycofała się z jej realizacji w związku z tym, że nie uzyskała stosownych pozwoleń, 
a umowa zawierała klauzulę, że w przeciągu 20 miesięcy od zawarcia umowy ma 
przystąpić do realizacji inwestycji. W związku z  tym na dzień dzisiejszy ta uchwała 
jest bezprzedmiotowa i porządkując sytuacje w aktach prawnych, wnosimy o jej 
uchylenie. 
 
Opinie stałych komisji Rady: 

1) K. Budżetu – opinia stanowi załącznik Nr 19 do protokołu, 
2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych – opinia stanowi załącznik 

Nr 20 do protokołu, 
3) K. Rolnictwa i Ekologii – opinia stanowi załącznik Nr 21 do protokołu. 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie projektu 
uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr LVI/463/09 Rady Miejskiej w Pyrzycach 
z dnia 30 grudnia 2009 r. w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 
w drodze przetargu ograniczonego, nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej 
w ewidencji gruntów jako działka nr 66/16 położona w obrębie geodezyjnym numer 
1 miasta Pyrzyce (Druk Nr 26/15). 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 15; za -15, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Uchwała Nr V/28/15 stanowi załącznik Nr 22 do protokołu.  
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Do punktu 9 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 
zamiany nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej w ewidencji 
gruntów jako działka nr 440/1 o pow. 0,1984 ha położona w obrębie 
geodezyjnym Brzesko (Druk Nr 25/15). 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 23 do protokołu. 
 
Kierownik Wydziału NiR – Dorota Grzybowska – Przedkładany projekt uchwały 
dotyczy wyrażenia zgody przez Wysoką Radę na dokonanie zamiany nieruchomości 
pomiędzy właścicielem, a Gminą. Chodzi o grunt, który jest bezpośrednio przyległy 
do boiska sportowego w Brzesku. Poprzez prowadzenie prac geodezyjnych okazało 
się, że Gmina z boiskiem weszła w teren prywatny i musimy tą kwestię uregulować. 
W trakcie rozmów z właścicielem doszliśmy do porozumienia, że nie będzie on 
występował o należne mu środki za ten okres, kiedy Gmina bezumownie korzystała 
w związku z tym, że jest zainteresowany nieruchomością przyległą. W momencie 
dojścia do porozumienia zawarliśmy ugodę, że będzie to w taki sposób, że 
przejmujemy wydzielony nowy odcinek działki w celu uregulowania granic boiska, 
a oddajemy w zamian z dopłatą działkę, która jest bezpośrednio przyległa i dana 
osoba jest zainteresowana. 
 
Opinie stałych komisji Rady: 

1) K. Budżetu – opinia stanowi załącznik Nr 24 do protokołu, 
2) K. Rolnictwa i Ekologii – opinia stanowi załącznik Nr 25 do protokołu. 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie projektu 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze zamiany nieruchomości 
niezabudowanej, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 440/1 o pow. 
0,1984 ha położona w obrębie geodezyjnym Brzesko (Druk Nr 25/15). 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 15; za -15, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Uchwała Nr V/29/15 stanowi załącznik Nr 26 do protokołu.  
 

Do punktu 10 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie zwolnień od podatku od 
nieruchomości w ramach pomocy de minimis na wspieranie nowych 
inwestycji na terenie Gminy Pyrzyce (Druk Nr 30/15). 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 27 do protokołu. 
 
Skarbnik Gminy – Danuta Bartków – Taki projekt uchwały został podjęty 
w październiku ubiegłego roku, wniesiony przez grupę radnych (radni 
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z poprzedniej kadencji potwierdzą to) niemniej jednak ta podjęta uchwała została 
uchylona przez nadzór z uwagi takiej, że nie było opinii UOKiK, a przy składanych 
takich uchwałach wymóg ten jest niezbędny. Przy czym jeszcze RIO wniosła uwagi 
do tego projektu, więc poprawiamy je w tym przedłożonym projekcie, również 
uwagi nie duże, niemniej uczynił również Prezes Urzędu Konkurencji, takie uwagi 
zostały naniesione, przy czym uważamy, że ten projekt uchwały jest bardzo dobry, 
cieszy się zainteresowaniem mikro i makro przedsiębiorców, bo dedykujemy go, czy 
ten projekt uchwały do mikro i małych przedsiębiorców takich, jacy są na terenie 
Pyrzyce. Niemniej jednak pisze tu w uzasadnieniu, że gdyby ta uchwała cieszyła się 
powodzeniem (oczywiście za każdym razem możemy dokonywać jej modyfikacji) 
przy czym za każdym razem musimy mieć zgodę, czy opinię UOKiK i też za każdym 
razem będziemy czynić. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Chcę też dodać, że ta uchwała była 
konsultowana z Pyrzyckim Stowarzyszeniem Przedsiębiorców i oni też odnosili się 
do tego, także jest takie wspólne porozumienie, że jeżeli już Państwo przyjmiecie 
dzisiaj tą uchwałę i będzie ona funkcjonowała, tak jak Pani Skarbnik powiedziała, 
będzie ona dobrze funkcjonowała to będzie dobrze, ale jeżeli będą jakiekolwiek 
informacje, że należy coś zmienić, czy jednak te zapisy one nie do końca 
odpowiadają, to też będziemy nad tym pracować, żeby ją zmieniać i takie wspólne 
stanowisko z Pyrzyckim Stowarzyszeniem Przedsiębiorcom mamy.  
 
Opinie stałych komisji Rady: 

1) K. Budżetu – opinia stanowi załącznik Nr 28 do protokołu, 
2) K. Rolnictwa i Ekologii – opinia stanowi załącznik Nr 29 do protokołu. 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie projektu 
uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de 
minimis na wspieranie nowych inwestycji na terenie Gminy Pyrzyce (Druk Nr 
30/15). 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 15; za -15, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Uchwała Nr V/30/15 stanowi załącznik Nr 30 do protokołu.  
 

Do punktu 11 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Pyrzyce w 2015 r. (Druk Nr 31/15). 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 31 do protokołu. 
 
Kierownik Wydział IKOŚ – Andrzej Ogrodowicz – Przedstawiony projekt uchwały 
dotyczy programu zapobiegania bezdomności i ochrony zwierząt, jest to wymóg 
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ustawowy w związku z nowelizacją ustawy o ochronie zwierząt. Rada, co roku 
podejmuje taki program i my taki program przedstawiliśmy. Skoro jesteśmy w tym 
punkcie to chciałbym powiedzieć, że w jakimś stopniu mamy problem z tymi 
bezdomnymi zwierzętami (głównie z psami), otóż Pyrzyce stanowią tranzyt między 
dużymi miastami i w okresie letnim tych psów pojawia się bardzo dużo i to 
niekoniecznie są psy pochodzące od naszych mieszkańców. Raz, że jest to 
kosztochłonne, a drugi raz z uwagi na to, że nie mamy naszego schroniska w gminie, 
czy w powiecie, to jest problem z odstawą tych zwierząt do prawdziwego 
schroniska. Takie najbliższe schronisko, bo co roku wysyłamy zawiadomienia do 
wszystkich najbliższych schronisk z prośbą o podjęcie współpracy, niestety, albo nie 
otrzymujemy odpowiedzi, a w tym roku udało nam się uzyskać jedną odpowiedź, 
jest to schronisko w Kołobrzegu, jednak jak policzyliśmy koszty, to Gminy Pyrzyce 
nie stać na to, żeby oddawać zwierzęta do schroniska w Kołobrzegu. 
Zaproponowaliśmy taki hotel dla psów i kotów, który mieści się w Sierakowie, nie 
spełnia on wymogów ustawowych, jednak taka współpracę mamy już od kilku lat, 
wojewoda nie uchyla nam w tym zakresie uchwały i sądzimy, że w tym roku też tak 
będzie. 
 
Opinie stałych komisji Rady: 

1) K. Budżetu – opinia stanowi załącznik Nr 32 do protokołu, 
2) K. Rolnictwa i Ekologii – opinia stanowi załącznik Nr 33 do protokołu. 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie projektu 
uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Pyrzyce w 2015 r. (Druk Nr 
31/15). 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 15; za -15, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Uchwała Nr V/31/15 stanowi załącznik Nr 34 do protokołu.  
 

Do punktu 12 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie likwidacji strefy płatnego 
parkowania na Placu Ratuszowym w Pyrzycach (Druk Nr 32/15). 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 35 do protokołu. 
 
Z-ca Burmistrza Pyrzyc – Robert Betyna – W związku z różnymi sygnałami, jakie 
otrzymywaliśmy od mieszkańców, dotyczącymi naszego parkingu, związanymi 
z tym, że jest brak miejsc parkingowych w mieście, postanowiliśmy Państwu 
przedłożyć projekt uchwały dotyczący likwidacji strefy płatnego parkowania. 
Szanowni Państwo, pozwólcie, że ja przypomnę tylko część uzasadnienia, jakie było 
zawarte w projekcie uchwały, kiedy ta uchwała była podejmowana. Poza tym, że 
strefa utworzona została w celu zapewnienia miejsc postojowych, to również 
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w uzasadnieniu był taki zapis: „usprawni również organizację ruchu w centrum 
miasta, środki uzyskane z tytułu opłat za parkowanie, stanowiące dochód gminy, 
będą mogły być przeznaczone np. na budowę dodatkowych miejsc parkingowych 
oraz utrzymanie dróg”. Tak jak Państwo widzicie z tego uzasadnienia, ja tu 
wszystkim Państwu, którzy są obecni przytoczę koszty, jak się kształtują w chwili 
obecnej, jeżeli chodzi o tą strefę. Koszty są na poziomie 20.000 zł w skali roku, 
natomiast wpływy z opłat jakie otrzymujemy to jest ok. 12.000 zł rocznie. Już na 
pierwszy rzut oka widać, że ten wymóg, czy te oczekiwanie z uzasadnienia tej 
uchwały nie zostało spełnione. Tak jak powiedziałem, oczekiwanie mieszkańców 
jest, żeby tych miejsc było jak najwięcej, my ze swojej strony, jeżeli Wysoka Rada 
podejmie taką uchwałę i zostanie zlikwidowana ta strefa, my ze swojej strony 
deklarujemy, że postaramy się przygotować taki regulamin, żeby ci wszyscy, którzy 
będą chcieli korzystać z części miejsc, bo nie mówimy o całym parkingu, kilka miejsc 
postaramy się wyznaczyć, żeby mogli skorzystać z tych miejsc parkingowych, żeby 
dla wszystkich klientów urzędu te miejsca były. 
 

Opinie stałych komisji Rady: 
1) K. Budżetu – opinia stanowi załącznik Nr 36 do protokołu, 
2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych – opinia stanowi załącznik 

Nr 37 do protokołu, 
3) K. Rolnictwa i Ekologii – opinia stanowi załącznik Nr 38 do protokołu. 

 
Radna Małgorzata Piotrowska – Pani Burmistrz, specjalnie do Pani się zwracam, 
ponieważ byłam wśród tych radnych, którzy podnieśli za uchwałą w poprzedniej 
kadencji i nadal uważam, że ta strefa to jest bardzo dobre rozwiązanie, z tymże 
patrząc na kształt ekonomiczny tej strefy, na sposób egzekwowania opłat za ten 
parking, jest to wysoce nieopłacalne. W związku z tym miotając się swoimi 
uczuciami, wstrzymam się od głosu, ponieważ nadal uważam, że taka strefa (może 
nie tylko nawet w tym miejscu) może w wielu miejscach w Pyrzycach, byłaby 
wskazana ze względu na to, że te miejsca puste, które są w uzasadnieniu, 
uzasadnione są tylko tym, że wszystkie pozostałe parkingi osiedlowe, te wszystkie 
inne parkingi są pozajmowane a tylko, dlatego że te 50 groszy stanowi jakiś problem. 
W tej chwili nie jeżdżę, ale gdybym jeździła, tak jak płaciłam w poprzedniej kadencji, 
podniosłam rękę i zawsze ten bilet uiściłam, więc z całym szacunkiem do projektu 
uchwały, wstrzymam się od głosu. 
 
Radny Łukasz Michalski – Odnośnie parkingu, osobiście uważam, że ta strefa 
płatnego parkowania powinna zostać utrzymana z tego względu, że na dobrą 
sprawę nie zostało nam przedstawione, w jaki sposób, ile miejsc, gdzie będzie 
wygospodarowanych dla klientów Urzędu Miejskiego, nie dostaliśmy takiej 
informacji.  
Drugie pytanie, w jaki sposób, kto będzie kontrolował, aby te miejsca były faktycznie 
zajmowane przez interesantów urzędu. Interesuje mnie jeszcze sprawa kosztów 
obsługi, ponieważ w skali roku mamy 20.000 zł utrzymanie strefy, co się składa na tą 
kwotę, bo jest to dosyć wysoka, znacząca kwota. Domyślam się i po rozmowach na 
komisji, że jest to kwota opłaty pracownika, który kontroluje strefę parkingu. 
Natomiast jeszcze jako pracownik urzędu zauważyłem jedną bardzo istotną sprawę, 
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bo moje odczucia są takie, że 80% biletów i tak jest wykupywanych w punkcie 
informacyjnym. 

 
Radny Mariusz Majak – Zacytuję drugi akapit z uzasadnienia tej uchwały, który 
brzmi: „W chwili obecnej, wydatki na utrzymanie strefy, które kształtują się na 
poziomie 20 tys. zł w skali roku, są większe niż wpływy z opłat, które wynoszą ok. 
12 tys. zł rocznie. Z uwagi na aspekt ekonomiczny zasadnym jest rozwiązanie strefy 
płatnego parkowania w centrum Pyrzyc – Plac Ratuszowy.” Jak widać 
z uzasadnienia Gminę Pyrzyce kosztuje utrzymanie strefy płatnego parkowania 
8.000 zł, więc te względy ekonomiczne są nieubłagalne, to są prawa ekonomii, nie 
stać nas na to, żeby dokładać do tego parkingu, choć ja jako radny słyszałem 
pozytywne opinie od mieszkańców z punktu widzenia możliwości zaparkowania 
samochodu w każdej chwili za niewielkie opłaty. Tym niemniej, jeżeli Gminę 
Pyrzyce ma to kosztować 8.000 zł rocznie to utrzymywanie strefy płatnego 
parkowania jest nieuzasadnione. Dodam jeszcze od siebie, że chyba jako jeden, albo 
jeden z nielicznych radnych w chwili głosowania nad tym projektem uchwały nie 
głosowałem za wprowadzeniem strefy płatnego parkowania ze względu na to, iż 
uważam, że jest to za mały wycinek naszego miasta. Jeżeli planować, czy tworzyć 
strefy płatnego parkowania musiałyby to być strefy na terenie przynajmniej (w moje 
ocenie) murów obronnych, bo w innej sytuacji to nie zdaje egzaminu, nie przynosi 
pożądanego efektu. Biorąc jednak pod uwagę strukturę własnościową sieci dróg na 
terenie Pyrzyc, na terenie murów obronnych – ścisłego centrum naszego miasta, 
obecnie nie bardzo widzę możliwości wprowadzenia strefy płatnego parkowania na 
terenie całego miasta. Biorąc to pod uwagę będę głosował za likwidacją strefy 
płatnego parkowania. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Może dodam, że ja również zagłosuję za 
likwidacją tej strefy, jednak prosiłbym, żeby dochować jak największej staranności, 
jakby to się dało, żeby te miejsca, które mają być rotacyjne dla klientów, którzy na 
jakiś krótki okres przyjeżdżają do urzędu w celu załatwienia swoich spraw, żeby 
egzekwowanie tego usprawnić w najlepszym tego możliwym czasie, żeby te miejsca, 
które mają być teoretycznie jako te na krótkotrwały postój, nie były zajmowane na 
dłuższy okres czasu. 
 
Z-ca Burmistrza Pyrzyc – Robert Betyna – Pan Michalski zadał pytanie, co się składa 
na koszty te 20.000 zł, była dyskusja na ten temat na komisji, ale przypomnę, że 
przede wszystkim to koszt pracownika, który zbiera opłaty i dopilnowuje tej strefy 
i koszt druków. Bilety są drukami ścisłego zarachowania, same druki kosztowały ok. 
7.000 zł, także to jest sprawa oczywista i myślę, że nie trzeba jakoś inaczej nikogo 
przekonywać. 
Jeżeli chodzi o kwestię organizacji tych miejsc, też dyskutowaliśmy na ten temat na 
komisji, tak jak na wstępie uzasadniając ten projekt uchwały powiedziałem, że 
zastanowimy się i postaramy się stworzyć taki regulamin tych miejsc parkingowych, 
żeby ta rotacja faktycznie była. Mamy tego świadomość i zdajemy sobie sprawę, że 
musimy na początku na pewno dołożyć należytej staranności to, o co prosił Pan 
Przewodniczący, żeby egzekwować, żeby ta rotacja faktycznie była, żeby w ciągu 
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godziny to miejsce się opróżniało, żeby ktoś inny, następny mieszkaniec, czy klient 
naszego urzędu mógł zaparkować. Postaramy się, z pewnością to nie będzie decyzja 
taka ad hoc, będziemy dyskutować i wysłuchiwać opinii i pomysłów wielu osób na 
ile będzie to możliwe. 
 
Radny Łukasz Michalski – Panie Burmistrzu dziękuję za odpowiedź, jednakże 
oczekiwałem w jakimś stopniu przy tym projekcie uchwały, aby już zostało 
przedstawione rozwiązanie, czy plany, jakie tutaj Pastwo chcą wprowadzić, żebyśmy 
mieli już jakiś obraz tego, a nie, że na zasadzie takiej, ze odwołujemy strefę płatnego 
parkowania, natomiast na dzień dzisiejszy wiemy niewiele. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Panie Radny, powiem tak, faktycznie 
temat był konsultowany na komisjach i myślę, że bardzo dobrze jest takie wnioski 
podawać na komisji, ponieważ mamy jeszcze czas, żeby doprecyzować pewne 
rzeczy na sesji Rady Miejskiej. Jednak tak jak Państwo macie zapisane, jeżeli będzie 
podjęta uchwała, strefa zostanie zlikwidowana z dniem 1 maja, także to nie jeszcze 
jutro, ani po jutrze, także mamy ten czas na przygotowanie zmian organizacji ruchu 
do tego, żeby się dobrze przygotować. 
 
Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie projektu 
uchwały w sprawie likwidacji strefy płatnego parkowania na Placu Ratuszowym 
w Pyrzycach (Druk Nr 32/15). 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 15; za -13, przeciw - 0, wstrzymało się - 2; 
Uchwała Nr IV/32/15 stanowi załącznik Nr 39 do protokołu.  
 

Do punktu 13 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej (Druk 
Nr 29/15). 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 40 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Zwrócił się z prośbą o zgłaszanie kandydatów  
Do Komisji Statutowej. 
 
Radna Małgorzata Piotrowska – Zgłaszam radnego Mariusza Majaka. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Czy Pan Mariusz Majak wyraża zgodę na 
kandydowanie? 
 
Radny Mariusz Majak – Wyrażam zgodę i chciałbym zgłosić kandydaturę 
Małgorzaty Piotrowskiej. 
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Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Czy Pani Małgorzata Piotrowska wyraża 
zgodę na kandydowanie? 
 
Radna Małgorzata Piotrowska – Wyrażam zgodę. 
 
Radny Jerzy Wroński – Zgłaszam kandydaturę do pracy w Komisji Statutowej 
kolegę Mirosława Wyrodka. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Czy Pan Mirosław Wyrodek wyraża zgodę na 
kandydowanie? 
 
Radny Mirosław Wyrodek - Wyrażam zgodę. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Zgłaszam kandydaturę Pani radnej Iwony 
Ksel, czy wyraża Pani zgodę? 
 
Radna Iwona Ksel – Wyrażam zgodę. 
 
Radny Łukasz Michalski - Zgłaszam do Komisji Statutowej Pana Wojciecha 
Łubiarza. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Czy Pan Wojciech Łubiarz wyraża zgodę na 
kandydowanie? 
 
Radny Wojciech Łubiarz - Wyrażam zgodę. 
 
Nie zgłoszono więcej kandydatów do pracy w Komisji Statutowej. 
 

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poinformował, że będzie to głosowanie jawne 
i oddzielne nad każdym z kandydatów. 
 

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie uczestnictwo 
w Komisji Statutowej Pana Radnego Mariusza Majaka. 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 15; za -14, przeciw - 0, wstrzymało się - 1; 
Radny Mariusz Majak wszedł do składu Komisji Statutowej. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie uczestnictwo 
w Komisji Statutowej Pani Radnej Małgorzaty Piotrowskiej. 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 15; za -15, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Radna Małgorzata Piotrowska weszła do składu Komisji Statutowej. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie uczestnictwo 
w Komisji Statutowej Pana Radnego Mirosława Wyrodka. 
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Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 15; za -14, przeciw - 0, wstrzymało się - 1; 
Radny Mirosław Wyrodek wszedł do składu Komisji Statutowej. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie uczestnictwo 
w Komisji Statutowej Pani Radnej Iwony Ksel.  
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 15; za -14, przeciw - 0, wstrzymało się - 1; 
Radna Iwona Ksel weszła do składu Komisji Statutowej. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie uczestnictwo 
w Komisji Statutowej Pana Radnego Wojciecha Łubiarza. 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 15; za -14, przeciw - 0, wstrzymało się - 1; 
Radny Wojciech Łubiarz wszedł do składu Komisji Statutowej. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie projektu 
uchwały w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji rady w składzie: 

1) Pan Mariusz Majak, 
2) Pani Małgorzata Piotrowska, 
3) Pan Mirosław Wyrodek, 
4) Pani Iwona Ksel, 
5) Pan Wojciech Łubiarz. 

 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 15; za -15, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Uchwała Nr IV/33/15 stanowi załącznik Nr 41 do protokołu.  
 

Do punktu 14 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie wyboru delegatów do 
Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania na czas 
trwania kadencji samorządu 2014 – 2018 (Druk Nr 33/15). 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 42 do protokołu. 
 
Sekretarz Gminy – Urszula Głod -van de Sanden – otrzymaliśmy pismo od 
Przewodniczącego Zarządu Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania 
o wskazanie dwóch delegatów na najbliższy zjazd delegatów. Poprzednio były 
wskazane dwie osoby: Pan Burmistrz i Pan Przewodniczący. Zgodnie z zapisami 
obowiązujących przepisów w tej chwili są wskazane dwie kandydatury – Pani 
Burmistrz i Pan Zastępca Burmistrza, ponieważ nie ma wymogu, tak jak 
 poprzedniej uchwale, żeby był powołany Burmistrz i Przewodniczący Rady. Taki 
obowiązek istnieje tylko w momencie, jeżeli chodzi o Związki, natomiast 
stowarzyszenia w tym zakresie obowiązują przepisy prawa o stowarzyszeniach 
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i ustawa o samorządzie gminnym. Także jesteśmy zobowiązani na tej sesji wskazać, 
ponieważ w najbliższym czasie musimy zgłosić te kandydatury na zjazd, jest dwóch, 
ponieważ to wszystko zależy od liczebności gminy, dlatego dwóch. 
 

Opinie stałych komisji Rady: 
1) K. Budżetu – opinia stanowi załącznik Nr 43 do protokołu, 
2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych – opinia stanowi załącznik 

Nr 44 do protokołu, 
3) K. Rolnictwa i Ekologii – opinia stanowi załącznik Nr 45 do protokołu. 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie projektu 
uchwały w sprawie wyboru delegatów do Stowarzyszenia Gmin Polskich 
Euroregionu Pomerania na czas trwania kadencji samorządu 2014 – 2018 (Druk Nr 
33/15). 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 13; za -13, przeciw - 0, wstrzymało się- 0; 
Uchwała Nr IV/34/15 stanowi załącznik Nr 46 do protokołu.  

 
Do punktu 15 porządku  
 Odpowiedzi Burmistrza na zgłoszone zapytania. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Odpowiadając na pierwsze pytanie Pana 
Radnego Wrońskiego – remont sali wiejskiej w Mechowie, czy wiosną rozpoczną się 
prace? Faktycznie, świetlica w Mechowie została przyjęta do wieloletniego planu 
inwestycyjnego, jako realizacja zadania przy udziale środków zewnętrznych. 
Wniosek, który został złożony, on został złożony 29 sierpnia 2014 r., został 
rozpatrzony negatywnie, ponieważ w trakcie składania wniosku nie było 
wymaganych wszystkich dokumentów, szczególnie pozwolenia na budowę, dlatego 
wniosek został rozpatrzony negatywnie, czyli tych środków nie pozyskaliśmy i nie 
spełniamy tego założenia odnośnie wprowadzenia środków na remont świetlicy 
w Mechowie. Koszt wniosku opiewał na 350.000 zł, natomiast dokumentacja, która 
została wykonana dopiero po złożeniu wniosku (naprawdę powinno być to zrobione 
wcześniej) ona opiewa na kwotę 620.000 zł, więc jest to duża rozbieżność i teraz 
w przypadku realizacji zadania ta kwota jest inna. Nawet po ogłoszeniu przetargu 
i wyłonieniu wykonawcy ona może być trochę mniejsza, ale nie jest to kwota 350.000 
zł. W związku z tym na pewno na sesji marcowej będziemy podejmować decyzje, 
jeżeli chodzi o zmianę do budżetu, ponieważ uzyskaliśmy dotację na remont murów, 
jest to dotacja 200.000 zł i jest to zadanie, które powinniśmy realizować. Jak wiemy 
mamy nakaz konserwatora do zabezpieczenia murów, ponieważ stan ich jest bardzo 
trudny i trzeba podjąć te działania. Musi być wykonany dalszy remont, muszą być 
wykonane zabezpieczenia. W przypadku pozyskania środków zewnętrznych 
musimy podjąć decyzję, co będziemy robić, czy realizować zadanie, na które 
pozyskaliśmy środki, czy realizować zadanie, na które nie pozyskaliśmy środków, 
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które opiewa na kwotę większą niż kwota, która została wskazana. Także dzisiaj 
Panu nie odpowiem, czy ono będzie realizowane, to Państwo podejmiecie tą decyzję, 
czy będziemy realizować świetlicę ze środków własnych, bo w tym przypadku będą 
to tylko środki własne, bo ich nie pozyskaliśmy, a możliwość pozyskania będzie albo 
z końcem roku, jeżeli pojawią się takie konkursy lub początek 2016 r. i uważam, że 
jeżeli było takie założenie to powinniśmy pozyskiwać środki, ponieważ nie stać jest 
nas w obecnym budżecie i Państwo macie tego świadomość, na realizację takich 
zadań tylko ze środków własnych, tym bardziej, że mamy teraz do podjęcia decyzję, 
co robimy z dotacją pozyskaną na mury. Dotacja jest w wysokości 200.000 zł, a cały 
remont będzie opiewał chyba na ok. 600.000 zł, także też musimy znaleźć środki 
własne, także taka decyzja zostanie przez Państwa podjęta w miesiącu marcu i to jest 
również odpowiedź na pytanie Pana radnego Łubiarz. 
 Uaktualnienie zarządzenia na BIP – taka informacja została przekazana, Pani 
Sekretarz ma tą informację i na pewno zostanie to uaktualnione. 
 Jeżeli chodzi o zmiany w budżecie, odsetki – faktycznie, takie miały miejsce, 
ale ja bardzo proszę Panią Radną o możliwość pokazania tych informacji na piśmie, 
ponieważ dzisiaj nie będzie to możliwe, musielibyśmy sprawdzić, ale są takie 
sytuacje i na pewno je przedstawimy. 
 Pytanie Pana radnego Łubiarz – droga Podgrodzie. Tak jak Pan wie, 
w budżecie tego roku nie ma takiego zadania, ponieważ nie ma środków, takie 
pismo wpłynęło, ja je widziałam, takie pismo również podpisałam, nie uchylam się 
od tego, jednak nie miałam wpływu na konstrukcję budżetu. Miałam wpływ na 
zmiany, ale nie miałam możliwości wskazania takich środków w tym budżecie i jak 
wiemy na ten moment tego zadnia nie ma. Jak będzie, oczywiście analizujemy, jeżeli 
się pojawią możliwości to będziemy to zadanie realizować i będziemy pozyskiwać 
środki. Nie jest to jedyna droga, odbywają się zebrania sołeckie, których jestem 
w większości uczestnikiem i takich potrzeb jak remonty dróg mamy bardzo dużo. 
Tak naprawdę nie wiadomo, która droga jest bardziej lub mniej priorytetowa, nie 
wiadomo, z czego zrezygnować, komu powiedzieć nie, Państwu dziękujemy, to jest 
poważny problem. Te drogi, jak wiemy nie były remontowane, w niewielkich 
ilościach i przed nami jest trudne zadanie, dlatego przede wszystkim, co 
najważniejsze musimy się skupić na pozyskiwaniu środków zewnętrznych 
i przygotowaniu dokumentacji. To tyle w odpowiedzi na pytanie, jeżeli chodzi 
o Podgrodzie. 
 
Nie wniesiono więcej pytań. 
 

Do punktu 16 porządku 
 Wolne wnioski. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poinformuję o pismach, które wpłynęły do 
Biura Rady: 
- Dostaliśmy petycję przekazaną przez Panią Burmistrz od Komitetu Protestacyjnego 
Rolników Województwa Zachodniopomorskiego. Petycja stanowi załącznik Nr 47 do 
protokołu. 
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- Zgłoszenie uczestnictwa organizacji ekologicznej w postępowaniu wymagającym 
uczestnictwa społeczeństwa na prawach strony, jest to Stowarzyszenie Na Rzecz 
Rozwoju Gminy Pyrzyce i sprawa dotyczy udziału tego Stowarzyszenia jako strony 
w sprawie wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na 
realizacje przedsięwzięcia, polegającego na budowie farm elektrowni wiatrowych 
Pyrzyce wraz z infrastruktura towarzyszącą. Zgłoszenie stanowi załącznik Nr 48 do 
protokołu. 
- Pismo właścicieli firmy KONSTALBUD, chodzi o remont drogi gminnej, która 
stanowi dojazd m.in. do tej firmy przy ul. Stargardzkiej 8, gdzie prowadzą 
działalność gospodarczą i piszą w tym piśmie, że jest ona pozapadana i jazda autem 
w tym miejscu jest ograniczona i niebezpieczna. Pismo stanowi załącznik Nr 49 do 
protokołu. 
- Pismo, o którym wspomniał Pan Radny Łubiarz, podpisane przez 30 mieszkańców 
ulicy Podgrodzie. Wskazują tutaj problem stanu tej drogi jak i również braku 
oświetlenia na części tej ulicy. Pismo stanowi załącznik Nr 50 do protokołu. 
- Wniosek o zatwierdzenie taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 
z Wodociągów Zachodniopomorskich. Wniosek stanowi załącznik Nr 51 do 
protokołu. 
- Informacja – zapytanie od mieszkańców Pyrzyc, dokładnie 3-ch osób. Prośba 
o udzielenie informacji w sprawie Radnej Rady Miejskiej w Pyrzycach, proszą 
o odpowiedź pisemną i taką oczywiście udzielimy. Pismo stanowi załącznik Nr 52 
do protokołu. 
- Wpłynęły również 2 anonimy o różnej tematyce, Rada Miejska w Pyrzycach nie 
będzie się zajmowała pismami, które są nie podpisane, nie będziemy ich odczytywać 
ani w jakiś sposób analizować. Jeżeli ktoś z mieszkańców chciałby pismo przekazać 
do Rady Miejskiej bądź też do Przewodniczącego Rady Miejskiej może w nim 
zawrzeć informacje o utajnienie danych i wówczas Przewodniczący, czy Rada 
Miejska mogłaby się takiemu pismu przyjrzeć, oczywiste z utajnieniem nazwisk 
osób, które z tym pismem występują. Natomiast ja Państwu oświadczam, że 
anonimów nie będziemy czytać i w jakiś sposób analizować. Anonimy stanowią 
załącznik Nr 53 i 54 do protokołu. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Chciałabym poinformować, tutaj 
obecnych Sołtysów już dzisiaj zaprosiłam, ale myślę, że Radni Rady Miejskiej też 
powinni uczestniczyć w takim spotkaniu i Państwo obecni, jeżeli będziecie mieli taką 
przyjemność to też zapraszam. W dniu 5 marca o godz. 17:00 na sali 282 odbędzie się 
spotkanie na temat bezpieczeństwa. Na tym spotkaniu będzie uczestniczył 
Komendant Wojewódzki Policji ze Szczecina w związku z tym bardzo Państwa 
zapraszam na to spotkanie, będziecie mogli wnieść swoje uwagi odnośnie pracy 
Policji, czy zabezpieczenia i naszej współpracy i oceny bezpieczeństwa w mieście. 
Także zapraszam jeszcze raz wszystkich obecnych Państwa, w szczególności 
Radnych, 5 marca 2015 r. godz. 17:00 w sali 282. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Dodam jeszcze, że 2 marca na uroczystościach 
będzie oddelegowany z Rady Miejskiej sztandar, w poczet sztandarowy zgłosili się: 
- Pan Radny Mirosław Wyrodek, 
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- Pani Radna Magdalena Wodzińska, 
- Pani Radna Roksana Herman. 
 
Radny Jerzy Wroński – Panie Przewodniczący, nie przeczytał Pan jeszcze jednego 
pisma, bardzo bym prosił, żeby również było ono odczytane, to pismo co zwrócili się 
mieszkańcy. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Ja to pismo mam, było do wiadomości 
przewodniczących i odpowiedziałem, że zostanie udzielona odpowiedź pisemnie, 
jeżeli Pan Radny sobie życzy to może je odczytać. 
 
Radny Jerzy Wroński – Również w treści zawarte jest i proszą mieszkańcy, żeby Pan 
to odczytał. Jak wybraliśmy Pana na Przewodniczącego to widocznie darzyliśmy 
Pana jakimś zaufaniem i w związku z tym bardzo proszę, żeby Pan dalej przeczytał 
to pismo. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Różne w tym piśmie są informacje i również 
jest prośba o odczytanie, nie uznałem, że to będzie akurat w tym miejscu, jeżeli Pan 
chce to może Pan to pismo odczytać, dostał Pan również do wiadomości tak, jak 
wszyscy Radni Rady Miejskiej w Pyrzycach. 
 
Radny Jerzy Wroński – Ja mam 650 zł diety, a Pan Przewodniczący 1.500 zł. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Nie wiem, do czego Pan tutaj się odnosi, 
rozumiem, dieta przewodniczącego Rady Miejskiej to jest 1.490 zł dla ścisłości. 
  Zapraszam jeszcze wszystkich Państwa Radnych na spotkanie do Biura Rady 
w celu omówienia jeszcze jednej sprawy organizacyjnej. 
 
Nie wniesiono więcej głosów w wolnych wnioskach. 

 
Do punktu 17 porządku 
 Zamknięcie obrad V sesji Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Paweł Chyt – W związku z wyczerpaniem 
porządku obrad zamykam obrady V sesji Rady Miejskiej.  
 
 
Protokołowała  
Anna Piotrowska 
 
                                                                                                 Przewodniczący Rady  
 
                                                                                                          Paweł Chyt 


